
 
 

 
Interpellation angående höstens fjärdeklassare 
 
 
Beslutet att inte längre ha årskurserna 4-6 på Andersbergsskolan baserades på 
att dessa elever skulle gå på den nybyggda skolan Hemlingborg.  
På grund av platsbrist blev det inte så, utan ett flertal elever får nu åka buss från 
Andersberg till Brynäs.  
 
Hur ser planeringen ut för de elever som till hösten ska börja i årskurs 4?  Är det 
tydligt för de elever, föräldrar och lärare som berörs av planeringen? 
 
Vilka skolor är det som berörs av planeringen? I ett större perspektiv kanske det 
finns det bättre än den som tillämpas läsåret 2024/2025? Lösningar som är 
hållbara och långsiktiga och som ger stabilitet för både elever och lärare. 
 
 
Anna Cullfors, Vänsterpartiet 
 
 
 
 
 

 
 
 


